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31 března, 2023

EU se již přestala tajit výměnou obyvatel a migraci de
facto legalizovala

necenzurovanapravda.cz/2023/03/eu-se-jiz-prestala-tajit-vymenou-obyvatel-de-facto-legalizaci-migrace

Pamatujete si ještě na rok 2018 a dva tzv. „Globální pakty? Jeden byl

„o migraci“ a druhý „o uprchlících.“ Jeden z nich nepřijala možná

více než polovina evropských zemí, druhý přijali skoro všichni

(včetně ČR).

Dokumenty se týkaly legalizace migrace, přičemž v prvním bylo

použito slovo „migrant“ a ve druhém „uprchlík.“ Mimochodem, tyto

pojmy se dnes v podstatě zcela sloučily, takže je celkem jedno, co z

toho bylo schváleno.

A co víc, EU nyní zavádí onen migrační pakt přímo do zákonů EU. To

legalizuje pobyt na území EU prakticky komukoli, kdo o to bude mít

zájem. Stačí si jen zažádat doma a počkat na vyřízení patřičných

dokladů.

Řada poslanců Evropského parlamentu působících ve výboru

Evropského parlamentu pro občanské svobody, spravedlnost a

vnitřní věci (LIBE) odsoudila plánované reformy azylového procesu

EU, přičemž jeden zástupce argumentoval, že se to rovná tomu, že se

poslanci rozhodnou „importovat miliony migrantů“ do bloku.

Zástupci také vyjádřili řadu vážných obav ohledně událostí vedoucích

k hlasování, kdy několik politiků hovořilo o „chaotických“ scénách

během hlasování, s řadou údajných chyb, o kterých se říká, že mnoho

poslanců ani nevědělo o čem hlasují.

Podle tiskové zprávy Evropského parlamentu reformy odhlasované

výborem LIBE pomohou bloku zvládnout probíhající migrační krizi,

přičemž Politico charakterizuje změny jako umožnění rychlejších

deportací migrantů, kteří vstoupí do EU nelegálně.

https://necenzurovanapravda.cz/2023/03/eu-se-jiz-prestala-tajit-vymenou-obyvatel-de-facto-legalizaci-migrace/
https://www.breitbart.com/europe/2023/03/31/eu-accused-of-tackling-illegal-migration-by-simply-making-it-legal-mep/
https://www.europarl.europa.eu/news/en/press-room/20230327IPR78520/first-green-light-given-to-the-reform-of-eu-asylum-and-migration-management
https://www.politico.eu/article/meps-back-tighter-screening-of-migrants/
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Takové chápání reforem však bylo zcela odmítnuto několika členy

výboru, kteří místo toho uvedli, že cílem plánu je bojovat proti

nelegálnímu přistěhovalectví jednoduše tím, že se

zlegalizuje příchod velkých skupin migrantů do Evropy.

„Aby se vypořádali s nelegální migrací, chtěli vytvořit nové legální

cesty,“ uvedl vlámský zástupce Tom Vandendriessche a popsal

reformy jako pouhé odstranění široké škály překážek vstupu

pro potenciální ilegály.

„To je jako legalizovat vloupání, protože je tam příliš

mnoho vloupání,“ pokračoval ve vysvětlování a obvinil levicové

strany v parlamentu, že sabotují jakýkoli pokus o skutečné zpřísnění

střežení hranic EU.

Tento názor byl zopakován německým zástupcem Dr. Nicolausem

Festem, který ve svém prohlášení uvedl, že přepracování

azylového systému je jen pokusem EU přivést ještě více

migrantů ze zahraničí.

„Evropský parlament nyní hlasoval pro dovoz milionů

migrantů, což je rozhodnutí, proti kterému se rozhodně

staví drtivá většina občanů v členských státech,“ uvedl v

prohlášení. „Je to jak pohrdání demokracií, tak nehorázná zrada

obyčejných občanů.“

Oba muži dále přirovnali dohodu ke Globálnímu paktu OSN o

migraci dohodnutému v Marrákeši v roce 2018, který byl dříve

charakterizován jako pokus oponentů o legalizaci nelegální migrace.

„Pokud si myslíte, že je to kopie Marrákešského paktu o globální

migraci z roku 2018, pak máte pravdu: je to přesně stejné,“ řekl Dr.

Fest, zatímco Vandendriessche popsal reformy jako „Marrákeš 2.0“.

Oba politici také vyjádřili znepokojení nad zasedáním výboru, na

kterém byly reformy přijaty, přičemž oba tvrdili, že parlamentní

schůze byla sužována řadou procedurálních chyb ještě předtím, než
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byly hlasovací lístky vůbec odevzdány.

„Některé hlasovací seznamy byly rozeslány až pozdě večer den před

hlasováním, některé dokonce několik hodin před ním,“ vysvětluje

prohlášení Festu. „Zasedání bylo odpovídajícím způsobem chaotické,

poslanci Evropského parlamentu byli sotva schopni určit, o čem

budou hlasovat.“

Takové obavy byly dokonce vyjádřeny německým zástupcem během

začátku úterního hlasování, ačkoli Fest – spolu s řadou dalších členů

výboru z ECR a skupiny ID, kteří také zpochybnili procedurální

integritu nadcházejících hlasování – byli rychle sestřeleni většinou

svých kolegů.

Hlasování však neproběhlo hladce, zhruba 30minutové zasedání bylo

opakovaně přerušováno v důsledku nejasností týkajících se toho, o

čem přesně se hlasovalo, a také o jakých postupech se vůbec

hlasovalo.

„Jste ztraceni,“ zvolal nakonec do místnosti stále podrážděnější

předseda schůze Juan Fernando López Aguilar, poslanec Evropského

parlamentu, a frustrovaně si otíral čelo.

Nicméně poté, co setkání konečně skončilo, španělský levičák později

trval na tom, že schválené reformy umožní státům EU ukázat

„skutečnou solidaritu“ tváří v tvář pokračující masové migraci, i když

ne všichni v místnosti přesně chápali, o čem mají rozhodnout.

Ve výboru se nachází také tři čeští a pět slovenských europoslanců. Z

českých členů výboru byl u hlasování přítomen pouze Zdechovský,

který hlasoval pro tuto šílenost.

Ze slovenských zástupců se hlasování také zúčastnil jen jeden

europoslanec – a to Bilčík, který také hlasoval pro.

Ohodnoťte tento příspěvek!

[Celkem: 11 Průměrně: 4.9]

https://multimedia.europarl.europa.eu/en/webstreaming/commttee-on-civil-liberties-justice-and-home-affairs_20230328-1400-COMMITTEE-LIBE
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